
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 28, 22. januar 2025 (2023 - 2025)/ 
Oslo/Ullevål Stadion 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Erik M. Unaas,  , 
Sara Stokken Rott, Ole R. Jørstad, Astrid Strandbu (bortsett fra sakene 213, 214 
og 215), Marco Elsafadi, Sebastian Henriksen, Elisabeth Faret, Åsmund Sæbøe, 
Kristin Kloster (bortsett fra sakene 218, 219, 220, 221, 222 og 224), Astrid 
Uhrenholdt Jacobsen (bortsett fra sakene218, 219, 221, 222, 224 og 225), Kjetil 
Borch (bortsett fra sakene 213, 214, 215, 216, 217 og 220 [vara for Magnus 
Nedregotten]) 
 
Meldt fravær: Mia Larsen Sveberg og Magnus Nedregotten  
 
Fra administrasjonen: Else-Marthe Sørlie Lybekk, Finn Aagaard og Magnus 
Sverdrup (referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 28 (2023-2025), 22. januar 2025,  
kl. 0900.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 
 
 
 
 



Sak 213: Godkjenning av sakliste, innkalling, protokoller og referater 
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent.    
2. Saklisten ble godkjent.    
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 27 (2023-

2025), 17. desember 2024.    
4. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 6. januar 2025 til 

orientering.  
 
 
Sak 214: Budsjett 2025 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
I budsjettet for 2025 er prioriteringene som er beskrevet i spillemiddelsøknaden 
lagt til grunn. 
 
Ivaretagelse av NIFs kjerneoppgaver er «grunnmuren» i NIFs organisasjon og 
prioriteres først i budsjettprosessen. Videre er oppfølging av tingvedtak 
ivaretatt i det fremlagte budsjettet. Andre tilgrunnliggende premisser for 
budsjettet er prioriterte saker i NIFs politiske påvirkningsarbeid på vegne av 
organisasjonen, videreutvikling av gode og relevante digitale verktøy, samt 
implementering av sentrale strategier og evalueringer.  
 
Idrettsstyret ble også presentert for hvilke budsjettforutsetninger som er lagt til 
grunn, samt hvilke investeringer som er lagt inn i budsjettet, budsjettrisikoer, og 
NIFs likviditet. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok det fremlagte budsjettet for 2025 og ba generalsekretæren 
oversende budsjettet for 2025 til Kultur- og likestillingsdepartementet. 
 
 
Sak 215: Varsler om NIFs virksomhet 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Idrettsstyret vedtok i møte nr. 27 (2023-2025), 17. desember 2024, i sak 203, 
at idrettsstyret skal være ansvarlig for mottak av varsler mot tillitsvalgte i NIF 
som er valgt på idrettstinget.  
 
Idrettsstyret skal oppnevne 3 styremedlemmer og et varamedlem, og denne 
må være i samsvar med NIFs lov § 2-4 (1).  
 
Virksomhetsområdet HR og kultur som er fagansvarlig for varsling i NIF, vil 
motta øvrige varsler om NIFs virksomhet.  



 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret oppnevnte Sondre Sande Gullord, Arne Bård Dalhaug og 
Sara Stokken Rott og varamedlem Mia Sveberg Larsen til å motta varsler 
mot tillitsvalgte i NIF.  Øvrige varsler mottas av virksomhetsområdet HR 
og Kultur. 

2. Vedtaket trer i kraft så snart som mulig, og senest 1. april 2025. 
3. Denne ordningen skal evalueres innen Q2 2026. 

 
 
Sak 216: Rapport om NIF som Olympisk og Paralympisk komité 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Saken har sin bakgrunn i tingvedtaket fra 2019 om norsk idretts forhold til IOC, 
og oppfølgingen av denne gjennom den styrenedsatte ressursgruppen (ledet av 
NIFs 2. visepresident). 
 
Idrettstinget behandlet ressursgruppens rapport på idrettstinget i 2023. 
Hovedkonklusjonen var at NIF fortsatt skal bestå som et idrettsforbund, en 
olympisk komité og en paralympisk komité i én og samme organisasjon. 
Det ble også vedtatt at idrettsstyret skulle følge opp ressursgruppens “øvrige 
anbefalinger”. Disse er som følger: 
 

• NIF bør bli enda mer bevisst på hvilke dialog- og påvirkningsmuligheter 
som ligger i rollen som nasjonal olympisk komité og nasjonal paralympisk 
komité. Dette for å sikre norsk idrett et mest mulig effektivt internasjonalt 
påvirkningsarbeid.   

 
• Det bør sørges for at hvert nytt idrettsstyre, som kollegium, får en 

grundig innføring i de plikter og rettigheter som ligger i det å være en 
olympisk og paralympisk komité. Dette for å sikre best mulig kunnskap 
om de rettigheter og plikter som knytningen til IOC og IPC gir, og for å 
sikre at disse rollene utnyttes så godt som mulig til det beste for norsk 
idrett som helhet.   

 
• NIFs valgkomiteer må ha bevissthet og kunnskap i sitt arbeid knyttet til at 

et idrettsstyre i sum også skal forvalte plikter og rettigheter som 
olympisk og paralympisk komité. 

 
I sak 109 i styremøte nr. 13 (2023-2025), 7. mai 2024 ble det nedsatt en 
arbeidsgruppe som skulle jobbe med ovennevnte anbefalinger. 
 
 



Arbeidsgruppen har jobbet med saken gjennom 2. halvår 2024, og har i 
rapports form lagt frem følgende forslag til tiltak: 

• Ethvert nytt idrettsstyre skal få en grundig innføring i rollen som Olympisk 
komité og Paralympisk komité ved oppstart av tingperioden. 

• Statusen som Olympisk komité og Paralympisk komité skal bli en del av 
NIFs kommunikasjonsstrategi. 

• Sentrale olympiske og paralympiske forhold skal synliggjøres eksplisitt i 
NIFs årsrapporter og årsberetninger. 

• Bruke NIFs møteplasser og plenumsfora for å synliggjøre NIFs rettigheter, 
ansvar og arbeid som Olympisk og Paralympisk komité. 

• NIFs valgkomités instruks skal tydeliggjøre ansvaret for å sette sammen 
et idrettsstyre som har kunnskap om, og innsikt i, rollen som Olympisk og 
Paralympisk komité. 

• Idrettsstyrets instruks skal tydeliggjøre ansvaret styret som kollegium har 
for å ivareta rollen som Olympisk og Paralympisk komité. 

• NIFs valgkomité skal sammensettes med personer som har nødvendig 
innsikt i NIFs rolle som Olympisk og Paralympisk komité. 

Av disse tiltaksforslagene er det kun forslaget knyttet til NIFs valgkomités 
instruks som vil kreve tingbehandling for å kunne gjennomføres.  

Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok rapporten til etterretning. 
2. I tråd med tiltakspunkt 10.5 i rapporten, vedtok idrettsstyret å fremme 

forslag til idrettstinget i 2025 om justering av valgkomiteens instruks.  
3. Idrettsstyret vedtok å innarbeide rapportens øvrige tiltakspunkter med 

virkning fra starten av neste styreperiode (2025-2027). 

 
 
Sak 217: Oppfølging av rapport om godt styresett i NIF 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Siden rapporten om godt styresett i NIF ble presentert av utvalgsleder Anne 
Farseth i styremøte nr. 22 (2023-2025), 13. november 2024, har idrettsstyret 
behandlet den videre oppfølgingen av saken i styremøte nr. 24 og i styremøte 
nr. 26 (2023-2025). 
 
Det er nå gjennomført i alt fire dialogmøter med særforbundene og 
idrettskretsene; tre før jul i fjor og et siste møte mandag 13. januar i år. 
Idrettskretsene og særforbundene ble formelt invitert til å komme med skriftlige 
tilbakemeldinger på utvalgsrapporten innen 20. januar 2025. 
 
For å sikre videre progresjon i saken, er det naturlig at idrettsstyret vedtar 
rammene for den videre styrebehandlingen av rapporten. 
 
 



Vedtak: 
1. Idrettsstyret vedtok at alle anbefalingene i rapporten om godt styresett i 

NIF skal styrebehandles.  
2. På bakgrunn av idrettsstyrets og organisasjonens innspill i saken, skal 

generalsekretæren fremlegge en plan for styrets videre behandling av 
anbefalingene til styremøtet 12. februar. 

 
 
Sak 218: Stortingsvalget 2025 – idrettens prioriterte saker 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder for samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, orienterte 
videre. 
 
Idrettens prioriterte saker inn mot Stortingsvalget i 2025 var tema på NIFs 
Ledermøte i Ålesund i 2024.  
 
Saken ble sist behandlet av idrettsstyret i sak 186 i styremøte nr. 22 (2023-
2025), 13. november 2024. Idrettsstyret ba da generalsekretæren om å arbeide 
videre med utarbeidelsen av idrettens prioriterte saker i forbindelse med  
Stortingsvalget 2025, og om å innarbeide innspillene som fremkom i  
styremøtet. 
 
Anlegg, økonomi som barriere, og rammebetingelser for idrettslagene er tre 
saker som samsvarer godt med prioriteringen i Idretten vil!, og idrettsstyret 
sluttet seg til generalsekretærens anbefaling om at dette skal være idrettens 
prioriterte saker for Stortingsvalget 2025. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok anlegg, økonomi som barriere og rammebetingelser 
med tiltakspunkter som idrettens prioriterte saker i forbindelse med 
Stortingsvalget 2025.  

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren i samarbeid med presidentskapet 
ferdigstille detaljene for valgarbeidet innenfor de framlagte rammene. 

 
 
Sak 219: Nytt nasjonalt toppidrettssenter 
Presidenten innledet til saken. 
 
Generalsekretæren orienterte videre. 
 
Toppidrettssjef Tore Øvrebø, og leder av prosjektets styringsgruppe, Bård 
Folke Fredriksen, orienterte om status i arbeidet. 



Idrettsstyret fikk sist en orientering i denne saken i sak 188 d) i styremøte nr. 22 
(2023-2025), 13. november 2024. 
 
NIF har nå valgt entreprenør for samspillsfasen frem til KS2, og det er utviklet 
en kommunikasjons- og påvirkningsplan for prosjektet. 
 
Det er vurdert at den beste eierstrukturen i denne fasen er at NIF står som eier. 
Andre eier- og selskapsformer er vurdert i konsultasjon med eksterne jurister, 
med oppfølging fra NIF Juridisk.  
 
NIF må sikre disposisjonsretten til tomten (Statsbygg) før arbeidet kan 
igangsettes. 
 
Arbeidet med kostnadsrammen etter samspillsprosessen og 
kvalitetssikringsarbeidet (KS2) er klart først i mai 2025, og generalsekretæren 
vil gå i en nærmere dialog opp mot regjering og kultur- og 
likestillingsdepartementet med utgangspunkt i en ønsket bevilgning over tre år 
(2026-2028). 
 
Norges idrettshøgskole (NIH) er en viktig partner i prosjektet, og NIH har 
skrevet dette inn i sin strategi for sin fremtidige utvikling. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren gå i dialog med Kultur- og 
likestillingsdepartementet om søknadsprosess og finansiering av nytt nasjonalt 
toppidrettssenter med utgangspunkt i skisserte modeller.   
 
 
Sak 220: Revidering av retningslinjer for NIFs utmerkelser 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Idrettspresidenten fratrådte styremøtet under behandlingen av denne saken. 
 
Dette er en oppfølging av sak 113 i styremøte nr. 13 (2023-2025), 7. mai 2024, 
hvor idrettsstyret ba generalsekretæren komme tilbake med en nærmere 
evaluering og vurdering av de foreliggende retningslinjene for tildeling av NIFs 
utmerkelser. […]. Disse retningslinjene ble sist revidert i april 2019. 
 
Komiteen for NIFs utmerkelser har, med sekretærhjelp fra NIFs administrasjon, 
utarbeidet et forslag til reviderte retningslinjer for NIFs utmerkelser. Dette 
forslaget omhandler: 

• Endringer vedr. krav for å bli tildelt NIFs æresmedlemskap. 
• Anledning for tildeling av æresmedlemskap. 
• Hvem som kan motta NIFs hederstegn. 



• Tidspunkt for når ansatte kan motta hederstegn. 
• Søknadsfrister. 
• Sammensetning av komiteen. 
• «Kosmetiske» endringer i oppsett av retningslinjene. 

 
Idrettsstyret gav sine innspill, som vil bli hensyntatt i de endelige 
retningslinjene.  
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok reviderte retningslinjer for NIFs utmerkelser. 
 
 
Sak 221: Prosess for evaluering av post 1-tildelinger til idrettskretsene 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Idrettskretsene får spillemidler for å gjennomføre en rekke kjerneoppgaver, og 
dette gis som tilskudd over post 1, gjennom et rammetilskudd og et 
kompetansetilskudd.  
 
Idrettsstyret vedtar årlig kriteriene for fordelingen.  
  
Kriteriene for fordeling av rammetilskudd og kompetansetilskudd til 
idrettskretsene har ligget fast i mange år, og ble sist formelt vedtatt i 2015.   
 
Da flere av kretsene ble slått sammen i 2019, ble dette håndtert i 
forvaltningsordningene ved at man la til grunn den gamle kretsstrukturen i 
beregningen av grunntilskudd, og kretser som ble slått sammen fikk 
grunntilskudd basert på hvor mange kretser de var tidligere, som en midlertidig 
løsning. Det ble ikke gjort noen andre endringer i ordningen.  
 
Av forvaltningsmessige hensyn er det derfor behov for en evaluering av 
kriteriene for fordeling på post 1, for å unngå en fordeling som i hovedsak er 
basert på en kretsstruktur som ikke lengre eksisterer.   
 
Det ble satt i gang en prosess med å evaluere tildelingskriteriene høsten 2022, 
men det ble da besluttet å utsette arbeidet til strategi- og utviklingsprosjektet 
for idrettskretsene (SOU for IK) var ferdigstilt, da kriteriene for fordeling bør 
støtte opp under anbefalinger fra dette strategiske arbeidet. SOU for IK-
rapporten er nå klar.  
 
Arbeidet skal skje gjennom bred involvering av idrettskretsene. Det er satt ned 
en arbeidsgruppe bestående av representanter fra NIF og fire idrettskretser.  
 



Det skal gjennomføres en ekstern evaluering av det regionale 
paraidrettsarbeidet i 2025 (ref. sak 183 i styremøte nr. 22 (2023-2025), 13. 
november 2024). Idrettskretsene har siden 2018 blitt tildelt midler fra NIF over 
post 1 til arbeidet med paraidrett. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret ba generalsekretæren igangsette en prosess for evaluering 
av post 1-tildelingen til idrettskretsene i henhold til fremlagt prosessplan. 
Evalueringen skal inneholde et forslag til fordeling av tilskudd til 
idrettskretsene over post 1. 

2. Det regionale paraidrettsarbeidet evalueres særskilt. 
3. Arbeidet skal skje gjennom bred involvering av idrettskretsene.  

 
 
Sak 222: Forslag til endring i Idrettens barnerettigheter og Bestemmelser om 
barneidrett 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Bestemmelser om barneidrett og Idrettens barnerettigheter tydeliggjør 
idrettens anbefalinger om hvordan man skaper god aktivitet for barn 6-12 år. 
 
Bestemmelser om barneidrett ble vedtatt av idrettstinget i 1987, mens Idrettens 
barnerettigheter ble vedtatt av idrettstinget i 2007. Det er gjort små justeringer 
på senere idrettsting, senest i 2019. 
 
Idrettsstyret sluttet seg til generalsekretærens forslag om at det nedsettes et 
utvalg bestående av representanter fra idretten og andre organisasjoner med 
fagkompetanse på barn, for en gjennomgang av Idrettens barnerettigheter og 
Bestemmelser om barneidrett frem mot idrettstinget i 2027. En gjennomgang av 
bestemmelsene ble sist gjennomført i 2007 i forbindelse med vedtak om 
innføring av Idrettens barnerettigheter. Dette utvalget skal også gjennomgå 
retningslinjer for ungdomsidrett. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret gav generalsekretæren fullmakt til å nedsette et utvalg som foretar 
en total gjennomgang av Idrettens barnerettigheter, bestemmelser om 
barneidrett og retningslinjer for ungdomsidrett frem mot idrettstinget 2027. 
 
 
Sak 223: NIF og internasjonal representasjon 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, fratrådte styremøtet under 
behandlingen av denne saken. 



 
Leder av NIFs internasjonale avdeling, Rune Arctander, orienterte videre. 
 
NIFs internasjonale strategi er tydelig på vårt ønske om å bidra gjennom 
deltakelse. Det skjer både i idretts- og konkurransesammenheng, og ved 
demokratisk deltakelse i internasjonale idrettsorganisasjoner. 
 
For NIF som olympisk komité, paralympisk komité og idrettsforbund, er det 
særlig viktig med representasjon i IOC, EOC, IPC, EPC og ENGSO. Per i dag er 
det norske personer som innehar valgte posisjoner i alle disse fem 
organisasjonene, noe vi ikke har hatt tidligere. Dette kommer som et resultat av 
langsiktig arbeid og posisjonering. NIF bør, som paraplyorganisasjon for en 
integrert norsk idrettsbevegelse, ha som ambisjon om å inneha verv i alle disse 
organisasjonene. 
 
I 2025 vil tre av personene med verv i nøkkelorganisasjoner (EOC, EPC og 
ENGSO) avslutte sine første mandatperioder i vervet.  
 
2025 vil også være et viktig år for å jobbe videre med utøverrepresentanter til 
IOC og IPC sine utøverkomiteer, samt vurdere verv i IPC, som pr i dag er den 
eneste av organisasjonene vi ønsker å prioritere der vi ikke har styreverv.  
 
Målet på sikt er å øke norsk idretts innflytelse i internasjonale 
idrettsorganisasjoner. Det krever langsiktig og strategisk innsats.   
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret foreslår å fremme gjenvalg til kandidatur for følgende 
internasjonale organisasjoner:  
A: Terje Roel – European Paralympic Committee (EPC)  
B: Magnus Sverdrup – European Non-Governmental Sports Organisation 
(ENGSO) 

 
2. Idrettsstyret ba generalsekretæren om å gå i dialog med relevante 

aktører, inkludert utøverkomiteen, for å kartlegge potensielle kandidater 
til verv i utøverkomiteene til IOC og IPC. 

 
3. Idrettsstyret tok diskusjonen omkring internasjonal representasjon til 

etterretning, og ber generalsekretæren holde idrettsstyret orientert om 
framdrift og utvikling. 

 
 
Sak 224: Styremøter frem mot idrettstinget 2025 
 
Vedtak: 



Idrettsstyret ba generalsekretæren om å innkalle til idrettsstyremøte 6. mars 
2025, og om å flytte og utvide det planlagte møtet 9. april til 1.-2. april 2025. 
 
Sak 225: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
Leder av NIFs internasjonale avdeling, Rune Arctander, orienterte 
idrettsstyret om følgende saker: 

• Oppfølging fra Nordisk idrettsmøte 2024. 
• Status i arbeidet med Nordic International Leadership Education. 
• Den forestående generalforsamlingen for Den europeiske 

olympiske komité (EOC). 
• Presidentvalget i IOC, hvor IOC- og idrettsstyremedlem Kristin 

Kloster gav supplerende informasjon. 
 

b) Status - Krafttak for mangfold   
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om arbeidet med: 

• Pilotprosjekter  
• Indikatorer  
• Støtte til særforbund  
• Omvendt mentorprogram  

 
Det ble også orientert skriftlig om erfaringskonferansen for Krafttaket, 
som skal gjennomføres 28. januar 2025. 

 
c) Medarbeiderundersøkelsen   

Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder HR og kultur i NIF, Marianne Kirknes Stenslet, og Martin Aabech fra 
Rambøll, orienterte idrettsstyret om de overordnede resultatene fra den 
årlige medarbeiderundersøkelsen i NIF. 

 
d) Utrede behov for nye terskelverdier for opptak av særforbund   

Med bakgrunn i sak 97 i styremøte nr. 11 (2023-2025), 20. mars 2024, og 
orienteringssak 188 på styremøte nr. 22 (2023-2025), 13. november 
2024, fikk idrettsstyret en orientering om status i arbeidet med å utrede 
behov for nye terskelverdier for opptak av særforbund. 
 
Det har blitt etablert en arbeidsgruppe som består av generalsekretærer 
fra fire særforbund, i tillegg til representanter fra NIFs administrasjon. 
 
Generalsekretæren vil legge frem en vedtakssak i styremøtet 12. februar 
2025.  

 
 



e) Evaluering av retningslinjer for bruk av simulert høyde     
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om at generalsekretæren, på 
bakgrunn av tingvedtaket fra 2021 om å oppheve norsk idretts forbud 
mot opphold i simulert høyde, vil fremlegge en vedtakssak om evaluering 
av tilgrunnliggende retningslinjer i idrettsstyremøtet 19. mars 2025. 
 

 
f) Status – Krafttak mot spiseforstyrrelser  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om arbeidet med å følge opp 
regjeringens bevilgning på 15 millioner kroner over tre år til et Krafttak 
mot kroppsmisnøye og spiseforstyrrelser.  
 
Det er nedsatt en styringsgruppe som vil følge arbeidet, bestående av 
representanter fra NIF sentralt og Olympiatoppen.  
 
Generalsekretæren vil på halvårlig basis holde idrettsstyret orientert om 
dette arbeidet. 

 
g) Risikovurdering 1. tertial 2025  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering i saken, hvor det ble vist til 
idrettsstyrets vedtak i sak nr. 84 på idrettsstyrets møte nr. 9 (2021-
2023), 15. og 16. mars 2022, om rapportering på oppfølging av rapporten 
fra EY, samt orienteringssak 175 h), «Oppfølging av rapport fra EY 
(tidligere Ernst & Young)» på idrettsstyrets møte nr. 17 (2021-2023), 17. 
november 2022 og orienteringssak 200 e) Risikorapportering – 
oppfølging EY-rapport på idrettsstyrets møte nr. 19 (2021-2023), 18. og 
19. januar 2023.  
    
Det har blitt etablert et rammeverk for risikovurderinger i NIF og det 
rapporteres tertialvis til idrettsstyret. Det tar tid for en organisasjon å 
etablere et godt rammeverk og gode prosesser for risikostyring, og er 
noe som må utvikles over tid og gjennom erfaring. Dette gjelder både 
identifisering, klassifisering og vurdering av risiko.  
 
Risikostyring skal bli en integrert del av organisasjonsstyringen i NIF, og 
målet er at hvert virksomhetsområde selv gjennomfører risikoanalyser og 
identifiserer tiltak og risiko innenfor sitt område. Dette må sees i 
sammenheng med arbeidet med å implementere målstyring i 
organisasjonen. 

 
h) Lisens og forsikring 

Generalsekretæren orienterte i saken. 
 



På bakgrunn av idrettsstyrets diskusjon og innspill i sak 182 i 
idrettsstyremøte nr. 22 (2023-2025), 13. november 2024, og i sak 211 e), 
i idrettsstyrets møte nr. 27 (2023-2025), 17. desember 2024, har 
generalsekretæren fulgt opp arbeidet med lisens og forsikring. 
 
Det ble 7. januar 2025 avholdt møte med seks særforbund, og disse var 
enig i at det bør være klart for den enkelte som betaler lisens hvilke 
kostnader til forsikring som ligger i lisensen, og med det hvor stor sum av 
lisensen som ikke går til forsikring. 
 
På grunn av de økte kostnadene til forsikring, har flere av særforbundene 
pågående prosesser. Videre oppfølging fra idrettsstyret bør ses i 
sammenheng med fotballforbundet og håndballforbundets 
tingbehandlinger, og det vil være hensiktsmessig å avvente disse før 
idrettsstyret tar politisk stilling til temaet. 
 
Temaet er på overordnet nivå tatt med i utkast til Nasjonal tiltaksplan mot 
økonomiske barrierer (som nå er på høring). 

 

226: Eventuelt 
• Idrettsgallaen: 

Generalsekretæren gav idrettsstyret en orientering fra Idrettsgalleaens 
eiermøte. Det vil bli gitt nærmere orienteringer til idrettsstyret på et 
senere tidspunkt, blant annet med tanke på gallaens finansieringsmodell. 
 

• Utgiftsrefusjoner for idrettsstyret: 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, gjentok informasjonen 
som ble gitt til idrettsstyret i orienteringssak 174 f), i styremøte nr. 21 
(2023-2025), 9. oktober 2024. 
 

• World Games: 
Det har fremkommet et ønske fra enkelte særforbund om støtte fra NIF i 
forbindelse med norsk deltakelse i World Games. Dette er ikke et 
arrangement NIF hvor har ansvar for den norske deltakelsen, men det 
kan være aktuelt å åpne for noe hjelp knyttet til eksempelvis bekledning. 
Dette vil generalsekretæren undersøke nærmere. 
 

• Oversikt over styreoppnevnte utvalg: 
Generalsekretæren vil snarlig legge frem en oversikt over NIFs ulike 
styreoppnevnte utvalg for idrettsstyret. 
 
 
 



 

 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 23. januar 2025. 
 
Neste ordinære styremøte er 12. februar 2025. 
 


